



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order
MAR-VAR-2016-011

FISHERIES ACT

Maritimes Region Close Time
Variation Order 2016-011

The Regional Director-General, Maritimes Region, Department of Fisheries and Oceans, pursuant to subsection 6.(1) of the **Fishery (General) Regulations**, hereby makes the annexed Order varying the close time for fishing for salmon in Salmon Fishing Areas 19 to 23.

Dated at Dartmouth, Nova Scotia, this 21 day of January, 2016.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order

MAR-VAR-2016-011

ORDER VARYING THE CLOSE TIME FOR FISHING FOR SALMON

Short Title

1. This Order may be cited as the Maritimes Region Close Time Variation Order, MAR-VAR-2016-011.
2. The Maritimes Region Close Time Variation Order 1997-077 is hereby revoked.

Variation

3. The close time as fixed by section 77 of the **Atlantic Fishery Regulations, 1985** for salmon fishing and set out in column III of items 20 to 25 of Schedule XXII of the said Regulations, for any fishing gear other than angling gear is hereby varied to be January 1 to December 31.

Coming Into Force

4. This Order shall come into force on the date of signature and remains in force unless otherwise revoked.



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Variation Order

MAR-VAR-2016-011

**NOTICE TO FISHERMEN
CANADIAN COAST GUARD OPERATION
CCG RADIO HALIFAX,
FSHFX M. CHERRY**

The Regional Director-General, Maritimes Region, Fisheries and Oceans Canada gives notice that the close time Variation Order MAR-VAR-2016-011 is in effect so that commercial Salmon fishing in Salmon Fishing Areas 19-23 remains closed.

The Maritimes Region Close Time Variation Order 1997-077 is hereby revoked.

For more information please contact the local Fishery Officer.

Morley Knight
Regional Director-General
Maritimes Region



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Ordonnance de Modification

MAR-VAR-2016-011

LOI SUR LES PÊCHERIES

Région des Maritimes

Ordonnance de variation

de la période de fermeture, 2016-011

En application du paragraphe 6.(1) du *Règlement de pêche (dispositions générales)*, le directeur général régional des Pêches et Océans Canada pour la région des Maritimes modifie par la présente la période de fermeture de la pêche du saumon dans les zones de pêche du saumon 19 à 23.

Fait à Dartmouth (Nouvelle-Écosse) le 21 jour de janvier, 2016.

Morley Knight
Directeur général régional
Région des Maritimes



ORDONNANCE DE VARIATION DE LA PÉRIODE DE FERMETURE DE LA PÊCHE DU SAUMON

Titre abrégé

1. Ordonnance de modification d'une période de fermeture dans la région des Maritimes MAR-VAR-2016-011.
2. L'ordonnance de modification de périodes de fermeture de la pêche dans la région des Maritimes 1997-077 est par la présente abrogée.

Modification

3. Les périodes des fermetures de la pêche du saumon établie à l'article 77 du **Règlement de pêche de l'Atlantique de 1985** et figurant dans la colonne III des numéros [articles] 20 à 25 de l'annexe XXII dudit règlement relativement à la pêche au moyen de tout engin autre que la ligne est par les présentes modifiés et va désormais du 1er janvier au 31 décembre.

Entrée en vigueur

4. L'ordonnance sera en vigueur à partir de la date de signature et demeure en vigueur, sauf abrogation ultérieure.



Fisheries and Oceans
Canada

Pêches et Océans
Canada

Ordonnance de Modification
MAR-VAR-2016-011

**AVIS AUX PECHEURS
OPERATIONS DE LA GARDE COTIERE CANADIENNE
RADIO GCC HALIFAX
FSHFX M. CHERRY**

Le directeur général régional de la région des Maritimes de Pêches et Océans Canada informe par la présente que l'ordonnance de modification MAR-VAR-2016-011 est en vigueur, de sorte que la pêche commerciale du saumon dans les zones de pêche du saumon 19 à 23 demeure fermée.

L'ordonnance de modification de périodes de fermeture de la pêche dans la région des Maritimes 1997-077 est par la présente abrogée.

Pour avoir de plus amples renseignements, prière de communiquer avec un agent des pêches.

Morley Knight
Directeur général régional
Région des Maritimes